
Protokół nr III/2024 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1545. 
Podjęto uchwały od nr III/14/2024 do nr III/24/2024. 
 
W sesji uczestniczyło 20 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Waldemar Gazda otworzył III sesję Rady Powiatu  
w Ostródzie VII kadencji, powitał wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
Po czym, w imieniu Rady, skierował słowa wsparcia do Wójta Gminy Ostróda i życzył 
mu szybkiego powrotu do zdrowia. 
 
Następnie poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radną Elżbietę Dziubińską. 

Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Ostródzie w 2023 

roku. 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

powiatu ostródzkiego w roku 2023. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2023 

roku. 
5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie  

za rok 2023. 
6. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2023 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium za 2023 

rok z tytułu wykonania budżetu. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie podróży służbowych radnych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej  

na 2024 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji na 2024 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu  

na 2024 rok. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zgodnie z właściwością skargi  
na działanie Starosty Ostródzkiego. 

18. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

19. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z II sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 28.05.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z II sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Komendy 
Powiatowej Policji w 2023 roku. 
 
Zgodnie z art. 10 ust.1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji, Komendant Policji 

składa Staroście i Radzie Powiatu roczne sprawozdanie ze swojej działalności, a także 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Trzecim punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa  
w zakresie ochrony przeciwpożarowej powiatu ostródzkiego w roku 2023. 
 
Na podstawie art.14 ust.1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o Państwowej Straży 

Pożarnej, Rada Powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Pytań do przedłożonej informacji nie zgłoszono. 
 
Czwartym punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2023 roku. 
 
Zgodnie z art. 12a ust.3 ustawy z dnia 14 marca 1985 r. o Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz 
w roku Radzie Powiatu informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Pytań do przedłożonej informacji nie zgłoszono. 
 
Piątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie za rok 2023. 

Na podstawie art.112 ust. 12 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie składa Radzie Powiatu coroczne 



sprawozdanie z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Radny Waszczyszyn wyraził zdanie, że dobrze by było, aby w przyszłości 
przedstawiciele poszczególnych jednostek pojawiali się na sesji ze swoimi 
sprawozdaniami. 
 
Szóstym punktem porządku obrad była informacja na temat oceny zasobów 
pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
 
Zgodnie z art.16a ust. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia Radzie Powiatu co roku 
do dnia 30 kwietnia ocenę zasobów pomocy społecznej, przygotowaną w oparciu  
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
Pytań w tym zakresie nie zgłoszono. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Wiczkowskiego Starostę 
Ostródzkiego. 
 
Wystąpienie Pana Starosty stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Pan Starosta, dziękując za współpracę na rzecz rozwoju powiatu, poprosił  o udzielenie 
Zarządu Powiatu wotum zaufania. 
 
Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tej 
sprawie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący otworzył debatę nad raportem o stanie powiatu.  
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do założeń strategii edukacyjnej powiatu 
ostródzkiego na lata 2016-2023, stwierdził że to dokumenty wewnątrzszkolne powinny 
być zgodne ze strategią, gdyż jest ona „czymś wyższym” niż dokumenty 
wewnątrzszkolne, a nie jak to zostało napisane w raporcie, że strategia jest efektywna 
i kompatybilna z wewnątrzszkolnymi strategiami szkół i placówek. Następnie 
nawiązując do Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w powiecie 
ostródzkim na lata 2021-2023 poinformował, że powiat nie podjął jakichkolwiek działań 
zmierzających do stworzenia mieszkań chronionych adresowanych wychowankom 



pieczy zastępczej. Kolejno odnosząc się do Programu ochrony środowiska dla powiatu 
ostródzkiego do 2023 roku, którego jednym z celów jest zachowanie, odtworzenie  
i zrównoważone użytkowanie bioróżnorodności i georóżnorodności oraz ochrona 
przyrody zarzucił Panu Staroście, że wydał deweloperowi pozwolenia na budowę 
bloków na tzw. „Cyplu Pauzeńskim”. Stwierdził także, że powiat zabrał dzieciom  
z Domu Dziecka w Morągu ponad 2 ha działki, którą sprzedał deweloperowi bez 
uzyskania jednoznacznej zgody Dyrektora tej placówki oraz Prezesa Stowarzyszenia 
prowadzącego tą placówkę. Stwierdził, że gdyby powiat nie sprzedał tej działki  
to w budżecie powiatu powstałaby dziura budżetowa większa o ponad 3 mln zł i trzeba 
byłoby się o tę kwotę zadłużyć. Poinformował również, że Pani Dyrektor Domu  
dla Dzieci i Młodzieży „Promyk” wielokrotnie zwracała się do powiatu sygnalizując 
potrzebę zakupu 9-osobowego busa. Dodał, że napisała w tej sprawie pismo  
do radnych i jest to również efekt tego, że Pan Starosta znalazł środki na zakup dwóch 
samochodów na potrzeby Starostwa Powiatowego w Ostródzie, a nie na potrzeby 
Domu Dziecka. Następnie zarzucił Panu Staroście, że spowodował kolizję 
samochodem służbowym, że głosował nad uchwałą w sprawie swojego 
wynagrodzenia oraz że otrzymał wysoki ekwiwalent za niewykorzystany urlop.  
Po czym poprosił, aby jeszcze przed głosowaniem nad udzieleniem wotum zaufania 
Zarządowi na salę obrad wezwać Panią Sekretarz, która odpowiada za nadzór  
nad wykorzystaniem urlopu przez Pana Starostę, gdyż chciał się dowiedzieć jak doszło 
do tego, że został wypłacony ekwiwalent. Następnie skierował zarzuty do Pana 
Starosty odnośnie składu Rady Nadzorczej Szpitala w Ostródzie. Na zakończenie 
stwierdził, że Pan Starosta nie zasługuje na wotum zaufania. 
 
Przewodniczący, odnosząc się do stwierdzenia radnego Kołodziejskiego, przypomniał, 
że wotum zaufania udzielane jest Zarządowi a nie Staroście. 
 
Radna Szczurowska poinformowała, że z raportu za rok ubiegły wynika, że gmina 
Dąbrówno, gmina Miłakowo, gmina Łukta oraz gmina Miłomłyn otrzymały bardzo małe 
środki na drogi powiatowe. Dodała, że liczy iż w raporcie za 2024 rok zostaną chociaż 
ujęte opracowania dokumentacji, dzięki którym będzie można aplikować o środki oraz 
że nastąpi ich sprawiedliwy podział na remonty w poszczególnych gminach.  
 
Radny Zabłocki, poprosił o jak najszybsze rozstrzygnięcie sprawy dotyczącej 
sprzedaży działek nad jeziorem Mildzie w Miłakowie. Stwierdził, że środki  
ze sprzedaży tych działek można by było wykorzystać jako wkład własny na remonty 
dróg powiatowych. 
 
Radny Kołodziejski, nawiązując do wypowiedzi radnej Szczurowskiej, stwierdził  
że drogi powiatowe w zdecydowanie najgorszym stanie są na terenie gminy 
Dąbrówno. Dodał, że analiza wydatkowania środków na inwestycje drogowe w 
zeszłych latach wskazuje, że jest bezpośredni związek decyzji, o tym która droga 
będzie remontowana, z tym kto zasiada w Zarządzie. Dodał, że nie było jakichkolwiek 
inwestycji w Dąbrównie, w Miłomłynie oraz w Łukcie. 
 
Radny Waszczyszyn dodał, że wielokrotnie wspominał, że drogi powiatowe na terenie 
gminy Dąbrówno są w fatalnym stanie. Dodał, że w poprzednich dwóch kadencjach 
zapomniano o tej gminie. Po czym wyraził nadzieję, że w tej kadencji sytuacja  
ta ulegnie zmianie i gmina Dąbrówno będzie brana pod uwagę.  
 
Radny Winnicki poinformował, że dopiero przez ostanie dwie kadencje rozpoczęły się 
na terenie gminy Morąg i Miłakowo inwestycje drogowe. Dodał, że jest wiele potrzeb, 
które trzeba będzie zrealizować. Stąd też ponownie będzie składał do budżetu powiatu 



na 2025 rok wniosek o remont drogi powiatowej z Wenecji do Kudyp. Ponadto dodał, 
że należałoby zrobić również bieżącą naprawę drogi między Miłomłynem a Tardą. 
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do kwestii dróg, poinformował że zawsze się 
znajdzie droga, która jest w fatalnym stanie i wymaga remontu. Po czym dodał,  
że nie da się wszystkich zadowolić, ale chodzi o to, aby środki na remonty dróg były 
rozdzielane równomiernie. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego  
o przegłosowanie jego wniosku dotyczącego wezwania Pani Sekretarz na salę obrad 
celem wyjaśnienia kwestii związanej z wypłatą ekwiwalentu za niewykorzystany urlop 
Pana Starosty. 
 
Radny Winnicki, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego w sprawie 
sprzedaży działki przy Domu Dziecka w Morągu, wyjaśnił że jest częstym gościem  
w tej placówce i nie było ze strony Pani Dyrektor takiego komentarza, o którym 
wspomniał radny Kołodziejski, że ona nie wiedziała nic o sprzedaży działki. Dodał,  
że Pani Dyrektor poinformowała go, że jest w porozumieniu z Panem Starostą  
i że środki ze sprzedaży działki zostaną przeznaczone na inwestycje w tej placówce. 
 
Radny Kołodziejski, odpowiadając radnemu Winnickiemu, poinformował że jeżeli 
chcemy poznać stanowisko Pani Dyrektor w tej sprawie to nic nie stoi na przeszkodzie, 
aby ją zaprosić i zapytać jak ta sytuacja wygląda. 
 
Radny Dzieliński, odnosząc się wypowiedzi radnego Kołodziejskiego w sprawie 
strategii edukacyjnej powiatu ostródzkiego, poinformował że strategię rozwoju szkoły 
tworzy się na podstawie wytycznych, które ministerstwo kieruje do kuratoriów,  
a kuratorzy do szkół, aby w oparciu o ewaluację pracy szkoły w wielu obszarach 
wyznaczyć strategię. Dodał, że w ostatnich latach zmieniły się główne kierunki rozwoju 
i szkoły tworzą strategie w oparciu o swoje działania. Następnie nawiązując  
do remontów dróg zaapelował, aby przy tej okazji robić również ścieżki rowerowe, 
które posłużą nie tylko rowerzystom ale i spacerowiczom. 
 
Wiceprzewodnicząca Grabowska poinformowała, że jeśli chodzi o drogi powiatowe  
na ternie gminy Łukta to jest ich niewiele i są w dobrym stanie. Dlatego też przychylna 
jest temu, aby radni składali wnioski o remonty tych dróg, które w pierwszej kolejności 
tego wymagają. 
 
Przewodniczący Rady, nawiązując do wniosku radnego Kołodziejskiego w sprawie 
wezwania Pani Sekretarz na salę posiedzeń, poinformował że pojawiły się pewne 
obiekcje w tym zakresie i poprosił radcę prawnego o wyjaśnienie tej kwestii. 
 
Radca prawny poinformował, że wniosek złożony przez radnego Kołodziejskiego  
nie ma charakteru wniosku formalnego. Wyjaśnił, że katalog zawarty w statucie  
ma charakter otwarty, ale intencją tych przepisów są kwestie proceduralne takie jak 
np. sprawdzenie quorum. Dodał, że tryb wskazany przez radnego, żeby wzywać kogoś 
poprzez wniosek formalny i głosować w ten sposób jest nieakceptowalny. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął debatę i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/14/2024 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania, 
została podjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 
się” i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2023 rok. 
 
Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Olsztynie o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu  
z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2023 r. wraz z informacją o stanie 
mienia Powiatu Ostródzkiego. 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-181/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 11 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2023 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
w tej sprawie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski poinformował, że będzie głosował przeciwko sprawozdaniu,  
gdyż stwierdził, że gdyby nie środki uzyskane przez powiat w wysokości 3 024 800 zł 
netto ze sprzedaży działki przy Domu Dziecka w Morągu, które według radnego zostały 
wprowadzenie do budżetu, to zadłużenie powiatu byłoby większe o tę kwotę.   
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego, stwierdził że jest 
on w błędzie, gdyż środki w wysokości o której wspomniał radny, nie były 
wprowadzone do budżetu powiatu.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/15/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2023 rok, została 
podjęta 16 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”  
i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium za 2023 rok z tytułu wykonania 
budżetu. 
 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Wiczkowskiego Starostę 
Ostródzkiego. 



Wystąpienie Starosty stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
W trakcie wystąpienia Pana Starosty salę opuścił radny Dzieliński (Przewodniczący 
Komisji Budżetu i Gospodarki). 
 
Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o przedłożonym 
przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu  
za 2023 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Ostródzie 
za 2023 rok. 
Opinia i wniosek stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Ostródzie w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu w Ostródzie absolutorium. 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-287/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 czerwca 2024 r. w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Ostródzie o udzielenie absolutorium 
Zarządowi Powiatu w Ostródzie z tytułu wykonania budżetu za rok 2023 stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu 
 
Kolejno Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tej sprawie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Dorota Szczurowska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
ale niejednogłośnie. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski poinformował, że zarówno Komisja Rewizyjna jak i Komisja 
Budżetu niejednogłośnie zaopiniowała pozytywnie kwestię absolutorium. Dodał,  
że głosował w tej sprawie przeciw, a przyczyną takiego głosowania jest stałe 
zwiększanie zadłużenia powiatu.  
 
Pani Skarbnik, odnosząc się do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego w sprawie  
zwiększania zadłużenia powiatu, wyjaśniła że przeprowadzona została analiza kwoty 
zadłużenia, która wykazała, że wskaźnik kwoty zadłużenia w odniesieniu  
do osiąganych dochodów w poszczególnych latach zaczynając od 2014 roku 
systematycznie malał. Dla porównania poinformowała, że w 2014 roku wskaźnik 
zadłużenia wynosił ok. 39%, a w zeszłym roku 23,3%. Dodała, że obecnie wskaźnik 
ten jest na poziomie 17,5%. 
 
Pan Starosta poinformował, że zobowiązania zaciągane przez samorząd 
przeznaczane są głównie na inwestycje, czyli wkład własny tych inwestycji. Dodał,  
że zawsze będzie stał na stanowisku, że należy realizować te zadania, na które można 
otrzymać wysokie dofinasowane ze środków zewnętrznych, nawet kosztem zaciągania 
zobowiązań na ten cel, gdyż środki te na pewno będą lepiej spożytkowane niż 



czekanie, aż możliwości dofinasowania się skończą i realizacja inwestycji będzie 
możliwa tylko z własnych środków. Następnie odnosząc się do sprzedaży działki  
przy Domu Dziecka w Morągu wyjaśnił, że ustalenia dotyczące kierunków 
inwestycyjnych w bazę Domu Dziecka zostaną zrealizowane, ale trzeba mieć  
na uwadze, że jeśli będzie możliwość pozyskania środków zewnętrznych przy 
realizacji tych ustaleń, to będzie to brane pod uwagę, gdyż w ocenie Pana Starosty 
niegospodarnością jest przeznaczanie wyłącznie własnych środków na realizację 
jakiegokolwiek zadania bez skorzystania z możliwości dofinasowania. 
 
W trakcie wypowiedzi Pana Starosty na salę obrad powrócił radny Dzieliński.  
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty, wyraził zdanie 
że zasłanianie się tym, że dług powiatu powiększa się tylko dlatego że pozyskuje się 
środki zewnętrzne jest nie prawdą, gdyż jak stwierdził oprócz pozyskiwania środków 
zewnętrznych Pan Starosta czyni szereg wydatków nie związanych z tymi środkami. 
 
W trakcie wypowiedzi radnego Kołodziejskiego salę opuścił radny Prusinowski. 
 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 19 radnych.   
Uchwała nr III/16/2024 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium  
za 2023 rok z tytułu wykonania budżetu, została podjęta 16 głosami „za”,  
przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 17  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Na salę obrad powrócił radny Prusinowski. 
 
W imieniu całej Rady, Przewodniczący wraz z Wiceprzewodniczącą pogratulowali 
Panu Staroście otrzymania absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
 
Następnie Pan Starosta podziękował Pani Skarbnik za bardzo dobrą współpracę  
i codzienną pracę przy budżecie.  
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Ostródzkiego na lata 2024-2038. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/17/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038, została podjęta 17 głosami „za”, 
przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie poprawki do projektu 
uchwały polegającej na zmianie w palnie wydatków podmiotu, dla którego zostanie 
zakupiony samochód. Stwierdził, że wygospodarowane w budżecie powiatu środki  
na zakup samochodów na potrzeby Starostwa powinny trafić do Domu Dziecka.  
Po czym dodał, że jego propozycja brzmi: „zwiększenie wydatku w dziale 854 rozdziale 
85403 §6060, czyli zwiększenie planu wydatków na zakup 9-osobowego busa  
na potrzeby Domów dla Dzieci i Młodzieży Promyk w Morągu”.  
 
Pan Starosta, nawiązując do wypowiedzi radnego Kołodziejskiego poinformował,  
że ustalenia z Panią Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży Promyk w Morągu  
były takie, że powiat przeznaczy środki na termomodernizację obiektów wchodzących 
w skład placówki, budowę boiska oraz na samochód. Po czym dodał, że powiat będzie 
szukał środków zewnętrznych, aby ustalenia te zostały zrealizowane. 
 
Radna Szczurowska, odnosząc się do zakupu samochodu dla Domu Dziecka  wyraziła 
nadzieję, że Pan Starosta dotrzyma słowa w tym zakresie i w przyszłości przedstawi 
propozycję zakupu samochodu dla ww. placówki.  
 
Radny Waszczyszyn zapytał jakiej marki i za jaką kwotę zostanie zakupiony nowy 
samochód na potrzeby Starostwa oraz co się stanie  z samochodem, który w tej chwili 
użytkuje Pan Starosta. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że zostaną zakupione dwa samochody a nie jeden i na chwilę 
obecną ani marka ani cena nie są jeszcze znane. Po czym dodał, że użytkowany  przez 
niego samochód zostanie sprzedany w drodze przetargu albo przekazany  
w rozliczeniu przy zakupie nowego samochodu. 
 



Radny Kołodziejski zapytał z jakiego powodu najpierw mają zostać zakupione 
samochody dla Starostwa, a dla Domu Dziecka mają być dopiero szukane środki  
na ten cel. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radnego Kołodziejskiego.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada 16 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” odrzuciła wniosek radnego 
Kołodziejskiego.  
Protokół głosowania w sprawie wniosku radnego Kołodziejskiego stanowi załącznik  
nr 21 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący zamknął dyskusję w tym temacie i poddał pod głosowanie 
II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/18/2024 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, została 
podjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”  
i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie podróży 
służbowych radnych. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że przedmiotowy projekt uchwały związany jest  
ze zmianą rozporządzenia i zwiększeniem stawki za 1 kilometr przebiegu, według 
której radnemu zwraca się koszty przejazdu w podróży służbowej pojazdem  
nie będącym własnością Powiatu. Dodał, że stawka ta jest ustalana w maksymalnej 
wysokości oraz że radni powinni dawać przykład oszczędności i pozostawić  
ww. stawkę w tej samej wysokości jak dotychczas.  
 
W trakcie wypowiedzi radnego Kołodziejskiego salę opuścił radny Strzylak. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 19 radnych.  



Uchwała nr III/19/2024 w sprawie podróży służbowych radnych, została podjęta  
16 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Trzynastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości diet radnych. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
ale niejednogłośnie.  
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski wyraził zdanie, że nie ma jakiegokolwiek uzasadnienia,  
aby podnosić wysokość diety radnych, gdyż są one na wystarczająco wysokim 
poziomie. Po czym zaapelował do radnych, aby dali przykład przyzwoitości  
oraz oszczędności i nie podwyższali diet. 
 
Radny Waszczyszyn również zaapelował do radnych, aby nie głosowali za podwyżką 
diet. Przypomniał, że w poprzedniej kadencji wnioskował o wprowadzenie 
dodatkowego punktu do porządku obrad, w którym radni mieliby zagłosować  
za zrzeczeniem się przynajmniej jednej diety na rzecz potrzebujących w Ukrainie. 
Dodał, że radni byli przeciw wprowadzeniu takiego punktu, a swoje diety przekazało 
tylko dwóch radnych. 
 
Przewodniczący, odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna w sprawie 
zrzeczenia się przez radnych diet na rzecz potrzebujących w Ukrainie, przypomniał  
że Rada Powiatu nie miała podstaw prawnych do podjęcia uchwały w tym zakresie.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/20/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych, została podjęta  
16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. 
Po czym przerwie wznowił obrady i przeszedł do realizacji dalszych punktów porządku 
obrad. 
 



Czternastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Waszczyszyn wystąpił z wnioskiem o uzupełnienie planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na 2024 rok o kontrolę sposobu wynagradzania, korzystania  
z samochodów służbowych, przydzielania środków na doskonalenie zawodowe  
oraz realizowania wyjazdów służbowych Członków Zarządu Powiatu w latach  
2018-2024. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Waszczyszyna o wprowadzenie dodatkowego punktu do planu kontroli.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada 14 głosami „przeciw”, przy 5 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” odrzuciła 
wniosek radnego Waszczyszyna.  
Protokół głosowania w sprawie wniosku radnego Waszczyszyna stanowi załącznik  
nr 28 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/21/2024 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej  
na 2024 rok, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Piętnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 



Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/22/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji na 2024 rok, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 31  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Szesnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu na 2024. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr III/23/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu 
na 2024, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Siedemnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
przekazania zgodnie z właściwością skargi na działanie Starosty Ostródzkiego. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Ryszard Portka - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ale 
niejednogłośnie. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 



Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radny Kołodziejski poinformował, że przywołany w uchwale art. 234 pkt 2 Kodeksu 
postępowania administracyjnego mówi, że jeśli toczy się postępowanie 
administracyjne i została złożona skarga przez podmiot trzeci to podlega ona 
rozpatrzeniu przez organ, który rozpatruje odwołanie w II instancji. Dodał, że skarga  
w przedmiotowej sprawie dotyczy kilku postępowań, między innymi tego, które zostało 
już prawomocnie zakończone. Stąd też stwierdził, że w tej części skarga nie powinna 
być przekazana do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. Po czym zwrócił się do radcy 
prawnego o wyjaśnienie tej kwestii. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że podtrzymuje decyzję o przekazaniu przedmiotowej skargi. 
Dodał, że akta sprawy obecnie znajdują się w organie odwoławczym, który najlepiej 
rozstrzygnie wszelkie wątpliwości w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie głosowania na sali obecnych było 20 radnych.  
Uchwała nr III/24/2024 w sprawie przekazania zgodnie z właściwością skargi  
na działanie Starosty Ostródzkiego, została podjęta 18 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. W głosowaniu nie wziął 
udziału Pan Starosta. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Osiemnastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący odczytał projekt stanowiska Rady Powiatu w Ostródzie w sprawie 

postępowania dotyczącego zagospodarowania Cypla Pauzeńskiego. Po czym 

nawiązując do wizyty mieszkańców osiedla Plebiscytowego, którzy na ostatniej sesji 

Rady Powiatu wyrazili swoje stanowisko w sprawie wydanych pozwoleń na budowę 

domów wielorodzinnych na tzw. „Cyplu Pauzeńskim” poinformował, że na Zamku 

Ostródzkim odbyło się spotkanie, podczas którego Burmistrz Miasta Ostródy 

poinformował, że głównym problem w tej sprawie było między innymi to, że nie było 

strony, która mogłaby się odwołać od wydanych decyzji. Dodał, że Burmistrz wystąpił 

do Wojewody o ustanowienie Miasta Ostródy jako strony w przedmiotowym 

postępowaniu. Wyjaśnił, że Rada Powiatu niewiele może zdziałać w tej sprawie,  

ale być może przyjęte przez nią stanowisko popierające działania Burmistrza w ww. 

zakresie, rozwiałoby wątpliwości Wojewody, jeśli takowe by się pojawiły przy 

rozstrzygnięciu tego sporu. Następnie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej 

sprawie. 



Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie stanowisko Rady 

Powiatu w Ostródzie w sprawie postępowania dotyczącego zagospodarowania Cypla 

Pauzeńskiego. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  
Rada jednogłośnie przyjęła stanowisko w sprawie postępowania dotyczącego 
zagospodarowania Cypla Pauzeńskiego.  
Stanowisko stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
Protokół głosowania w sprawie stanowiska stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęły: 
sprawozdania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z działań 
podejmowanych w 2023 roku na terenie powiatu ostródzkiego, pismo Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego informujące o udzieleniu Parafii pw. Trójcy Świętej 
w Stębarku dotacji w wysokości 55 000 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania 
pn. „Stębark, kościół pw. Trójcy Świętej (XVII w): ratunkowa stabilizacja murów –  
etap V, wzmocnienie fundamentów – etap IV”. Ponadto dodał, że do wiadomości Rady 
Powiatu wpłynęło również pismo informujące o złożeniu do Prokuratury Rejonowej  
w Ostródzie zawiadomienia o popełnieniu przestępstwa przez Przewodniczącego 
Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Ostródzie,  
w związku z wezwaniem zainteresowanego do przedłożenia dokumentów w sprawie 
dotyczącej wydania orzeczenia o stopniu niepełnosprawności.   
 
Radny Kołodziejski, zwracając się do Zarządu, stwierdził że popełnili błąd  
nie wyłączając się z głosowania w sprawie wniosku radnego Waszczyszyna  
o wprowadzenie dodatkowego punktu do planu kontroli Komisji Rewizyjnej. Dodał,  
że głosowanie w sprawie przedmiotowego wniosku dotyczyło interesu prawnego 
Zarządu. 
 
Radna Dziubińska zapytała co było powodem wprowadzenia telefonicznej rejestracji 
wizyt w Oddziale Zamiejscowym Wydziału Komunikacji i Transportu w Morągu. 
 
Pan Starosta, odpowiadając na pytanie radnej Dziubińskiej, wyjaśnił że wprowadzone 
rozwiązanie miało na celu usprawnić obsługę interesantów oraz zmniejszyć kolejki  
w Wydziale. 
 
Radny Prusinowski, w imieniu klubu Prawa i Sprawiedliwości, złożył interpelację  
w sprawie utworzenia zintegrowanej sieci ścieżek rowerowych na terenie miasta 
Ostródy. 
 
Radny Winnicki, odnosząc się do pracy Oddziału Zamiejscowego Wydziału 
Komunikacji i Transportu w Morągu, stwierdził że może należałoby zwiększyć obsadę 
kadrową w Oddziale Zamiejscowym tego Wydziału oraz wydłużyć o godzinę czas jego  
pracy. 
 
Radny Zabłocki, złożył interpelację w sprawie wykonania utwardzenia nawierzchni 
placu znajdującego się przy Zespole Szkół Licealnych w Morągu. 
 
Radna Dziubińska złożyła interpelację w sprawie publicznego transportu zbiorowego 
o charakterze użyteczności publicznej.  
 
Radny Winnicki zapytał czy powiat zbliża się ku rozwiązaniu problemu dotyczącego 
transportu publicznego. 
 



Pan Starosta poinformował, że odbyło się pierwsze spotkanie z samorządami w tej 
sprawie. Dodał, że padły deklaracje tych samorządów i w chwili obecnej tutejszy Urząd 
czeka na pisma zwrotne w tej sprawie. Następnie dodał, że drugą częścią tego 
porozumienia musi być porozumienie finansowe. 
 
Radny Kołodziejski, nawiązując do złożonego wniosku w sprawie udostępnienia 
skanów protokołów z posiedzeń Zarządu oraz Komisji Rewizyjnej z lat 2023-2024 
zapytał dlaczego dokumenty, których żąda muszą być zanonimizowane. Po czym 
wyraził zdanie, że do czego to dochodzi, że pracownik Biura Rady ma dostęp do pełnej 
wersji protokołu, a przed radnym dokonuje się jego anonimizacji. Następnie zwracając 
się do Pana Starosty zapytał po co radni dostali kserokopię Statutu Powiatu. 
 
Radny Purzycki, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, poinformował że to on jest 
winny temu, że radni dostali kserokopię Statutu. Stwierdził, że wśród radnych jest 
trochę nowych osób, więc uznał, że warto by było ten dokument im przekazać. 
 
Radny Dzieliński, nawiązując do kwestii publicznego transportu zbiorowego, zapytał 
czy możliwa jest zmiana ustalonej trasy, jeżeli okaże się, że nie ma osób 
zainteresowanych przejazdem na danym odcinku.   
 
Pan Starosta twierdząco odpowiedział na pytanie radnego Dzielińskiego.  
 
Radna Dakowska poinformowała, że na terenie Szpitala w Ostródzie z dniem  
17 czerwca br. rozpoczęła działalność Pracownia Rezonansu Magnetycznego.  
Po czym dodała, że jest to ważna usługa i informację tą warto przekazać mieszkańcom 
powiatu ostródzkiego. 
 
Radny Kołodziejski, ponowił pytanie odnośnie anonimazaji protokołów z posiedzeń 
Zarządu oraz Komisji Rewizyjnej. 
 
Radca prawny, odnosząc się do pytania radnego Kołodziejskiego wyjaśnił,  
że protokoły mogą zawierać dane wrażliwe, które są chronione przepisami prawa  
i chociażby pod tym względem pracownik musi przejrzeć wszystkie protokoły z danego 
okresu i sprawdzić czy nie wymagają one anonimizacji. Dodał, że kwestię tę należy 
również skonsultować z Inspektorem Ochrony Danych. Po czym poprosił radnego  
o trochę cierpliwości, a wszystkie dokumenty zostaną mu przekazane.  
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do wizyty u radcy prawnego, który odmówił  
mu udzielenia odprowadzi na pytania, zapytał „co radny powiatu ostródzkiego może 
uzyskać od mecenasa Marcina Walerzaka”. 
 
Radca prawny wyjaśnił, że w pierwszej kolejności jest do obsługi pracowników Urzędu 
i to wynika z umowy zawartej pomiędzy kancelarią a powiatem i nie ma w niej mowy  
o obsłudze radnych. Po czym dodał, że oczekiwałby od radnego mniej roszczeniowej 
postawy niż miało to miejsce podczas wizyty u niego. 
 
Wiceprzewodnicząca Ilona Grabowska, zwracając się do radnego Kołodziejskiego, 
poinformowała że obserwuje jego poczynania w Internecie i bardzo nie podoba się jej 
jego sposób wypowiadania się o jakimkolwiek radnym powiatowym, ponieważ  psuje 
on reputację, na którą dość długo się pracuje, wszystkim radnym. Stwierdziła,  
że sprawy powiatu rozwiązuje się dialogiem, rozmową, próbą nawiązania kontaktu  
a nie na Facebooku. Dodała, że była tylko na jednej sesji, a jest już w trzech postach 
radnego i na różnych zdjęciach. Następnie wyraziła zdanie, że ma wrażenie, iż radny 
próbuje ją zastraszyć, żeby nie przychodziła na sesję, a jak już przyjdzie to jest pod 



presją, że ma głosować nad uchwałami tak jak on sobie tego życzy. Dodała, że głosuje 
według własnych przekonań i według własnego uznania, a jedyną presją, którą 
poczuwa spośród radnych, którzy proponują jej jak ma głosować jest właśnie radny 
Kołodziejski. Na koniec dodała, że nie życzy sobie takiego traktowania i poprosiła  
o zaprotokółowanie jej wypowiedzi.  
 
Radny Kołodziejski, odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącej, poinformował 
że bierze odpowiedzialność za każde słowo i każdą czynność, którą wykonuje  
na Facebooku. Po czym wyraził zdanie, że jeśli uważa, że jej dobra zostały naruszone 
to ma ona środki dochodzenia swoich praw. Na zakończenie dodał, że również  
nie życzy sobie, aby w ten sposób Wiceprzewodnicząca wypowiadała się na jego 
temat. 
 
Wiceprzewodnicząca Ilona Grabowska, nawiązując do wypowiedzi radnego 
Kołodziejskiego, poinformowała że był on jedną z osób, która próbowała pomniejszyć 
jej kompetencje i wiedzę w paszkwilach, które były publikowane podczas kampanii 
wyborczej. Dodała, że będzie się przyglądać poczynaniom radnego i będzie reagować 
oraz uruchamiać wszystkie środki jakie będzie mogła. Po czym przywołała radego,  
aby powstrzymał się z niektórymi treściami i wyraziła nadzieję, że ma on zgodę 
właścicieli na zdjęcia, które udostępnia. Dodała, że nie godzi się na to, aby radny 
pobierał zdjęcia z jej wizerunkiem i podpisywał je różnymi tekstami. Na zakończenie 
zachęciła radnego do współpracy i dialogu.  
 
Radny Kołodziejski, odpowiadając Wiceprzewodniczącej, poinformował że wykonując 
funkcję radnej i Wiceprzewodniczącej powinna wiedzieć, że nie trzeba prosić o zgodę 
na wykorzystanie jej wizerunku. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął III sesję Rady Powiatu 
w Ostródzie VII kadencji. 
 
Protokołowała: 
Karolina Świątek 
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